

PROCEDURAL SAFEGUARDS LETTER

Date Sent (mm/dd/yyyy):

Student's name:

Address:

Dear:

The enclosed Procedural Safeguards Notice describes your rights and the procedures that safeguard your rights under state and federal special education law, including the Individuals with Disabilities Education Act, commonly referred to as "IDEA 2004." These laws and regulations require local educational agencies to provide a free appropriate public education (FAPE) to all students with disabilities who are in need of special education. A free appropriate public education, or FAPE, means special education and related services designed to meet the individual educational needs of your child provided, at no cost to you, in conformity with your child's Individualized Education Program (IEP).

The information contained in this Procedural Safeguards Notice is important to you and your child. Please take time to review it. While we have attempted to consolidate a great deal of information into a readable format, we recognize that the information can be cumbersome. If you need clarification, you can seek help from personnel in the agency that provides educational services to your child. You also have the right to be informed of organizations that are established to assist parents in understanding their rights under these laws. Some of these resources are listed below and also contained in the Procedural Safeguards Notice.

If you have a concern about your child's educational program, you may wish to contact your child's teachers, principal, or school administrators. This type of communication is often helpful in resolving concerns.

You also have the right under federal law to file a complaint with the Pennsylvania Department of Education and/or to initiate due process procedures as described in Section VI of this Procedural Safeguards Notice.

Sincerely,

NAME and TITLE

LOCAL RESOURCES FOR PARENTS*

*Additional Resources are listed on the Procedural Safeguards Notice.

If you have a child with an intellectual disability and/or emotional disturbance, he/she is entitled under the Pennsylvania Mental Health and Intellectual Disability Act of 1966 and the Pennsylvania Mental Health Procedures Act of 1976 to the services of a local Mental Health/Intellectual Disabilities (MH/ID) Center for an independent medical, psychological, and educational evaluation to be performed by a state-certified professional at no cost to you.

NAME/ADDRESS/PHONE NUMBER OF MH/ID BASE SERVICE UNIT:

LOCAL CHAPTER OF THE PENNSYLVANIA ARC:

LEGAL ASSISTANCE

DISABILITY RIGHTS PENNSYLVANIA

800-692-7443 (Toll-Free Voice)

877-375-7139 (TDD)

717-236-8110 (Voice)

717-346-0293 (TDD)

717-236-0192 (Fax)

www.disabilityrightspa.org

PENNSYLVANIA BAR ASSOCIATION

P. O. Box 186

Harrisburg, PA 17108

800-932-0311 (Phone)

خطاب الضمانات الإجرائية

تاريخ الإرسال: (شهر/ يوم/ سنة)

اسم الطالب:

العنوان:

السيد المحترم:

يبين إخطار الضمانات الإجرائية حقوقكم والإجراءات التي تضمن هذه الحقوق بموجب قانون التعليم الخاص بالولاية والقانون الفيدرالي بما في ذلك قانون تعليم الأفراد ذوي الإعاقة ويشار إليه عادة باسم "قانون تعليم الأفراد ذوي الإعاقة 2004". وتشترط هذه القوانين واللوائح على وكالات التعليم المحلية تقديم التعليم الحكومي المجاني المناسب لجميع الطلاب ذوي الإعاقة ممن هم في حاجة إلى التعليم الخاص. ويُقصد بالتعليم الحكومي المجاني المناسب التعليم الخاص والخدمات ذات الصلة المصممة لتلبية الاحتياجات التعليمية الفردية لطفلكم المقدمة دون تحملكم أي تكلفة وذلك بما يتوافق مع برنامج التعليم الفردي الخاص به.

المعلومات الواردة في إخطار الضمانات الإجرائية مهمة لكم ولطفلكم. يرجى عدم العجلة في مراجعته. وأثناء محاولتنا دمج أكبر قدر من المعلومات في صيغة يمكن قراءتها، أدركنا أن المعلومات يمكن أن تكون صعبة الفهم. وإذا كنتم في حاجة إلى توضيح هذا الشأن، يمكنكم طلب المساعدة من الوكالة التي تقدم الخدمات التعليمية لطفلكم. ولكم أيضا الحق في أن يتم إبلاغكم بالمنظمات التي أنشئت لمساعدة الوالدين على معرفة حقوقهم بموجب هذه القوانين. ويرد أدناه بعض من هذه المصادر كما ترد في إخطار الضمانات الإجرائية.

إذا كان لديكم أي مخاوف بشأن البرنامج التعليمي الخاص بطفلكم، فيمكنكم التواصل مع معلمي الطفل أو مدير المدرسة أو إدارات المدرسة. وعادة ما يعود هذا التواصل بالنفع في تبديد هذه المخاوف.

كما يحق لكم بموجب القانون الفيدرالي تقديم شكوى إلى إدارة التعليم في ولاية بنسلفانيا أو البدء في الإجراءات القانونية كما هو موضح في القسم 6 من إخطار الضمانات الإجرائية.

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام،

الاسم والمسعى الوظيفي

المصادر المحلية للوالدين*

*المصادر الإضافية مدرجة في إخطار الضمانات الإجرائية.

إذا كان طفلكم يعاني من إعاقة ذهنية و/أو اضطراب عاطفي، فله الحق بموجب قانون ولاية بنسلفانيا للصحة العقلية والإعاقة الذهنية 1966 وقانون إجراءات الصحة العقلية في بنسلفانيا 1976 في الحصول على الخدمات من مركز الصحة العقلية/الإعاقات الذهنية المحلي وذلك بإجراء تقييم طبي ونفسي وتعليمي مستقل يقوم به مهني معتمد من الولاية دون تحملكم أي تكلفة.

الاسم/العنوان/رقم هاتف وحدة الخدمات الأساسية لمركز الصحة العقلية/الإعاقة الذهنية:

الفرع المحلي لمنظمة آيه آر سي بولاية بنسلفانيا (PENNSYLVANIA ARC):

المساعدة القانونية

شبكة حقوق الأشخاص ذوي الإعاقة في بنسلفانيا

8006927443 (بريد صوتي مجاني)

8773757139 (جهاز اتصالات للصم)

7172368110 (بريد صوتي)

7173460293 (جهاز اتصالات للصم)

7172360129 (الفاكس)

www.disabilityrightspa.org

نقابة المحامين في بنسلفانيا

ص.ب 186

هاريسبرج، بنسلفانيا 17108

8009320311 (الهاتف)